
Goedemorgen allen, 
 
Wachttijd van ondergetekende bij het afhalen van een bootpassagier gaf de gelegenheid bijgevoegde 
foto’s te maken van twee fietsenverhuurders op het alleen voor geselecteerden toegankelijke deel 
van het haven terrein vlak voor de hekken. 
Over dit onderwerp spraken wij in het presidium en de vraag was of enkele fietsenverhuurders voor 
verhuur op deze plaats een vergunning/ontheffing hebben, en of deze permissie ongelimiteerd qua 
tijd is en of andere verhuurders hier nooit of misschien ooit voor in aanmerking komen, bv. een 
fietsenverhuurder uit Midsland. 
Wellicht kan iemand hier in het volgende presidiumoverleg duidelijkheid over verschaffen. 
 
 
M.v.g., 
 
Jan W. Smit 
 
 


